
                                        
 

Betreffende: Geluidsoverlast tram.  
 
Geacht college van Gedeputeerde Staten,  

 
 
Op 12 augustus heb ik samen met mijn collega dhr. R. Dercksen artikel 47 vragen ingediend 
over de geluidsoverlast van de tram bij Ijsselstein en op 13 september jongstleden hebben 
wij hierop uw antwoorden mogen ontvangen.  
 
Op 7 oktober jongstleden hebben wij van de bewoners van Ijsselstein een alarmerend 
bericht ontvangen.  Zij informeerden ons dat de seinen op groen staan voor het aanschaffen 
en installeren van een ander merk smeerinstallatie waarmee bij de Uithoflijn en de 
Olivettibocht in Nieuwegein zeer goede resultaten zijn bereikt.  
 
De reden dat in ijsselstein niet gelijk voor dit merk smeerinstallatie is gekozen, heeft 
schijnbaar met de Europese aanbestedingsregels te maken. Volgens dezelfde bewoners 
heeft de provincie het vertrouwen in de leverancier van de smeerinstallaties in IJsselstein 
volledig verloren maar krijgen ze desondanks nog een tweede kans 
 
 In de antwoorden op onze vragen van 12 augustus geeft u wel aan dat er een pilot met een 
ander merk smeerinstallatie wordt gedaan in IJsselstein. Nergens blijkt uit de 
beantwoording van onze vragen echter dat toen al onderkend was dat een verkeerde 
aankoop de belangrijkste oorzaak was van het ontstaan van het booggeluid.  
 
Schijnbaar minder dan een maand later was dit wel de oorzaak, en is de  EU er 
verantwoordelijk voor dat bewoners jarenlang ernstige geluidsoverlast ervaren.  
 
Ons rest niets anders dan wederom artikel 47 vragen te stellen 
 
Vraag 1:  
Klopt het dat de provincie een ander merk smeerinstallaties gaat installeren in IJsselstein? 
 
Vraag 2: 
Klopt het dat het merk smeerinstallatie dat de provincie gaat installeren gelijk is aan het 
systeem dat op de uithoflijn en de Olivettibocht wordt gebruikt? 
 
Vraag 3:  



                                        
Is de informatie correct dat de provincie het vertrouwen heeft verloren in de 
smeerinstallaties en de leverancier hiervan die nu nog operationeel is in IJsselstein? 
 
Vraag 4: 
Waarom wordt het huidige systeem er niet direct uitgegooid en vervangen door een wel 
werkend systeem? 
 
Vraag 5: 
Nu blijkt dat het huidige systeem niet werkt, worden alle kosten inclusief het vervangen van 
de systemen, de extra onderhouds – en schoonmaakkosten verhaald op de leverancier? 
 
Over de aanbesteding 
 
Vraag 6: 
Klopt het dat de aanschaf van de smeerinstallaties volgens de Europese regels heeft 
plaatsgevonden? 
 
Vraag 7: 
Was de aanbesteding van de smeerinstallaties een aparte uitvraag of onderdeel van een 
grotere aanbesteding? 
 
Vraag 8: 
Op deze aanbesteding, hoeveel partijen hebben hierop ingeschreven? 
 
Vraag 9: 
Heeft de partij die de functionerende smeerinstallaties heeft geleverd voor de Uithoflijn ook 
ingeschreven op deze aanbesteding? Zo niet waarom niet en zijn ze toen alsnog gevraagd 
nogmaals in te schrijven? 
 
Vraag 10: 
De partij die deze aanbesteding won, levert ondeugdelijke smeerinstallaties. Zijn er bij het 
aanbestedingsproces al intern mensen geweest die hun twijfels hebben geuit over de 
kwaliteit van de smeerinstallaties van deze partij. Zo ja wat is hiermee gebeurd in het 
aanbestedingsproces? 
 
Vraag 11:  
Hoe kon het zo zijn dat een partij die ondeugdelijke smeerinstallaties levert uberhaupt kon 
worden overwogen tijdens deze aanbesteding? 



                                        
Vraag 12: 
Klopt het dat de Europese aanbestedingsregels het verboden om de deugdelijke apparatuur 
te kopen?  
 
Na de aanbesteding: 
 
Vraag 13: 
Nadat de smeerinstallaties waren geïnstalleerd: wanneer was intern bekend dat het merk 
smeerinstallaties dat in IJsselstein werd gebruikt niet deugde? Op welke datum precies is 
door wie, wat hierover gerapporteerd? Wat is met deze melding(en) gedaan? En wanneer is 
hier actie op ondernomen?  
 
Vraag 15:  
Wanneer is de gedeputeerde geïnformeerd over het feit dat het merk smeerinstallaties niet 
deugde en dat deze vervangen moesten worden?  
 
Vraag 16: 
Kunnen wij een uitgebreide tijdlijn krijgen van het proces van het intern melden tot het 
besluit dat er groen licht is voor het vervangen van de smeerinstallaties in IJsselstein? 
Inclusief de relevante interne noties waarin dit proces is besproken?  
 
Vraag 17: 
Wanneer heeft de provincie laten weten aan de leverancier van de ondeugdelijke 
smeerinstallaties dat ze het vertrouwen hebben verloren? En welke stappen gaat de 
provincie nu zetten?  
 
Uw antwoorden zien we graag met de grootste spoed tegemoet.  
 
Ted Dinklo, JA21 
René Dercksen, BVNL 
 
 
 


